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Andorra la Vella, 31 d’octubre del 2016
Benvolgut soci,
Per la present tinc el plaer de convocar-
vos a l’Assemblea General Ordinària de 
l’Esquí Club d’Andorra, que tindrà lloc 
el dia 23 de novembre, a les 20.30 h en 

primera convocatòria i a les 21 h en segona convocatòria, a 
la sala de reunions de la Federació Andorrana d’Esquí amb 
el següent ordre del dia:
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior.
2. Memòria de les activitats del Club.
3. Estat de comptes.
4. Precs i preguntes.
Aprofito l’avinentesa per a  
saludar-vos molt atentament. Joan LLENA SALA, 

president

Premi a tres 
postals 

El concurs ‘Postal de 
Nadal 2016’ dels tallers 
ocupacionals Xeridell, de 
l’Escola Especialitzada 
Nostra Senyora de Meritxell 
(EENSM), ha comptat amb 41 

s fi s a
premis es va fer ahir al centre 
i els tres guanyadors han 
estat Aina Barón, en primer 
lloc; Ruben Prior, segon i 
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AgèNciES

Xeridell

La visita pastoral a Andorra la 
Vella del copríncep episcopal i 
arquebisbe d’Urgell, Joan-Enric 
Vives, va viure ahir un episo-
di més a les instal·lacions del 
Comú i a diferents indrets com 
les obres de la nova Casa Pairal, 
el nou mural de la Casa Comuna 

i el Casal Calones. Vives va apro-
fitar per dedicar unes paraules a 
la difunta excònsol major d’An-
dorra la Vella, Conxita Mora, ja 
que “era una figura entranyable 
i tinc molt bon record d’ella per-
què em vaig estrenar com a co-
príncep amb ella”. El copríncep 
va saludar tots els consellers i va 
lloar la tasca que duen a terme 

per la societat. En el seu discurs 
també va reflectir la vocació de 
servir, així com la necessitat de 
transparència, ja que, segons 
Vives, “hem d’anar guanyant 
en transparència i sobretot en 
veracitat perquè són qualitats 
fonamentals”. La cònsol ma-
jor, Conxita Marsol, va valorar 
“molt positivament” la visita.
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Visita pastoral

Agències

Els tràmits a la Duana pel que 
fa a les exportacions de merca-
deries es va normalitzar ahir 
dijous a primera hora del matí, 
un cop resolts els problemes 
de comunicacions informàti-
ques entre la Duana d’Andorra 
i Bèlgica, país on es troba el 
sistema gestor de la platafor-
ma de comunicació. Segons va 
informar el Govern en un co-
municat, ha calgut una revisió 
en profunditat per part dels 
tècnics de comunicacions a 
cada punt d’accés a la xarxa de 
cada duana, en una connexió 
que exigeix una configuració 
molt acurada i sensible a qual-
sevol canvi de parametratge, 
que ha comportat el reajus-
tament d’algun paràmetre de 
la configuració. Una vegada 
resolta la incidència, que va 
aixecar la queixa de les em-
preses exportadores, el siste-
ma es va restablir i es treballa 

amb normalitat.  El ministre 
de Finances, Jordi Cinca, es 
va mostrar preocupat durant 
l’habitual roda de premsa dels 
dimecres a la tarda posteri-
or al consell de ministres i va 
manifestar que el problema 
era “candent” i que hi estaven 
treballant a fons, però va voler 
matisar que la incidència no 
es podia resoldre “només des 
d’Andorra”. Així mateix, va su-
bratllar que, encara que no era 
la primera vegada que es pa-
tia una incidència semblant, 
aquesta s’estava “allargant”. 
El ministre va recordar que el 
problema no era només d’An-
dorra sinó que calia treballar 
en la plataforma informàtica 
des de Bèlgica. Cinca va titllar 
el problema de “candent” i in-
sistia que hi estaven abocant 
tots els esforços perquè, si bé 
no era “la primera vegada” que 
el sistema patia una afectació 
puntual, aquest cop s’estava 
“allargant”.
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Duana

Socialdemocràcia i Progrés 
(SDP) va retreure ahir a la 
majoria de govern a Escaldes-
Engordany que, quan ja pràc-
ticament ha transcorregut un 
any de legislatura comunal, no 
s’hagi avançat en la revitalitza-
ció de la part alta de la parrò-
quia, tot i que aquesta era una 
de les promeses electorals dels 
demòcrates. Una mostra de la 
difícil situació que travessa en-
cara aquesta zona és que “molts 
comerços històrics continuen 
tancant perquè s’han quedat 
sense oxigen”, segons va ex-
plicar el president del comitè 
parroquial d’SDP, David Pérez. 
La formació, que no té cap re-
presentant a la corporació però 
està fent un seguiment de tots 
els temes que afecten la parrò-
quia i anirà donant la seva opi-
nió periòdicament, va qualificar 
a més de “lamentable” l’estat en 

què es troben alguns indrets de 
la part alta, “amb molta brutícia 
en algunes façanes i grafits que 
no es treuen mai” de llocs que 
són emblemàtics com el Pont de 
la Tosca. Pérez dubta que el mu-
seu Thyssen que s’obrirà prope-
rament a l’antic hotel Valira pu-
guin ser un revulsiu per al barri, 
i espera que als espais de l’antic 

CIAM -actual Art al Roc- es faci 
finalment algun projecte “amb 
cara i ulls”, mentre que pel que 
fa al CAEE troba que “no és sufi-
cientment potent”. Pérez va res-
saltar també la necessitat que la 
parròquia tingui per fi un tana-
tori. “De locals n’hi ha, i només 
cal que se n’adeqüi un perquè és 
un tema prioritari”, va dir.
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La formació considera un “tema prioritari” per a la parròquia tenir un tanatori

Escaldes-Engordany

David Pérez i Joan Marc Miralles en la roda de premsa d’ahir.

J.R.

La presència d’Actua a la sise-
na edició de l’Smart City Expo 
World Congress (SCEWC) es 
va tancar ahir amb més de 400 
contactes empresarials princi-
palment de països europeus, 
americans i asiàtics. La direc-
tora d’Actua, Imma Jiménez, 
va qualificar d’“èxit rotund” 

el balanç dels tres dies de con-
grés, i “ens ha servit per donar 
a conèixer a escala internaci-
onal els projectes d’innovació 
que estem desenvolupant. La 
prova és el gran nombre de de-
mandes d’informació que hem 
rebut”. Durant els tres dies de 
l’esdeveniment, la presència 
andorrana ha estat constant 
en diverses localitzacions.
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